
 

Classified: General Business

Bestyrelsesmøde 31.01.22 

 

Deltagere: Søren, Jesper L, Signe og Jesper F-F 

 

 

Referat fra sidste møde 

Signe kan blive udfordret på tiden med hensyn til arbejde i bestyrelsen af private årsager 

Nye kandidater til bestyrelsen - forslag er velkomne 

 

Sammenlægning - bank 

Pengene er overført fra Viby IF, åbningsbalance er ved at være klart, og der arbejdes på regnskabet 

 

Økonomi - Tilskud fra kommunen, investering 

Der skal udarbejdes afdelingsbudget for de enkelte afdelinger. Input fra tidligere til brug for 

Ungdomsbudgettet 

 

Kontingent-opkrævning er sendt ud. 

 

Der skal kigges på investeringspulje muligheder igen 

 

Nyt fra Afdelingerne 

 

Ungdom 

Trænerklage. Signe har haft fat i træneren og vendt situationen.  Det er vigtigt at vi får sendt trænerne på 

C1 trænerkursus, så vi får klædt trænerne rigtigt på til at træne børnefodbold. 

 

Overveje om vi skal gennemføre en ”bruger undersøgelse” via DBU. Herved kan vi finde ud om der er 

potentielle indsatsområder 

 

Teenage fodbold 

Der er ønske om eventuelt tøjvask - dette ligger dog ud over hvad vi ønsker at tilbyde. 

Vi kan tilbyde et sæt billigt træningstøj - tilskud til spillertøj ud over eventuel sponsor støtte. ST finder 

priser. 

Spillerne skal dog være indmeldt. 

 

Ungdomstrænere - tilskud til udlandstur 

I praksis giver vi ikke særskilt tilskud til en hjælpetræner. Dette er egenbetaling eller finansieres via 

hold/egenbetaling. 

 

Julegaver er klar til udlevering. 

 

CP Cup - det var igen en succes. 

Pigehold tager til Barcelona 

Drengehold planlægger ligeledes tur til Barcelona 

 

Senior 

Der er opstart lige om lidt 

Der skal tages en snak med senior om spillested i foråret. Gadstrup skal prioriteres. 

 

 



 

Classified: General Business

Oldies 

Hyggebold er ikke kommet rigtig i gang efter corona nedlukning. Der bliver gjort et forsøg på at genstarte 

konceptet i foråret. 

 

VIF/GIF 

VG Fodbold har ca 35.000kr stående i VIF regi.  

Der bliver bygget en Padel-bane ved tennisbanerne/grus p-pladsen 

Viby i bevægelse(8/5-22) - Fodbold, Disc-golf og Floorball har budt ind på aktiviteten, mens de øvrige er 

ikke interesseret. Afventer tilbagemelding på om det bliver til noget. 

 

Eventuelt 

Køb af container - vi køber den ene container fri for 17.500 kr. 

 

Holdbilleder - vi takker pænt nej tak til tilbud om nye billeder. 

 

Der skal laves en ny FB side til VG Fodbold - Jesper Løje kigger på det. 

 

Ungdomsudvalg - opstartsmøde. Hvert hold skal stille med holdleder og en forældre til opstarten. Det er 

ikke et trænermøde/opgave. Signe/Jesper F-F planlægningsmøde 2/3-22 

 

Fliser foran container i Viby - tilbud indhentes og fliser lægges i foråret. 

 

31.03.22/JFF 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


